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GÖRÜŞ VE ÖNERİLER 
 
Bioistatistik dersi bölümümüzle ilgili bir bölüm olmamasına rağmen dersten sorumlu hocamızın sınavı  zor yapması bizim ana derslerimize 
ayırdığımız vakti etkiledi. Branş ders hocalarımızın dahi daha anlayışlı olup sınavlarda genellikle öğrencinin anlayacağı düzeyde sorular sorduğu 
bir ortamda bioistatistik dersinin vize ve finalleri çok zor yapılmasının, zor olan eğitimin dönemimizi daha zor hale getirmek dışında bize fayda 
sağlamadığını düşünüyorum. Ayrıca sınav sırasında Bioistatistik sınavı için Veterinerlik fakültesinden gelen öğretim üyelerinin arkadaşlarıma 
sınav esnasında rencide edici söylemleri oldu.   
    
Sene başlamadan önce solak üniti var denildi. Periodontoloji hariç diğer tüm branşlarda tek bir solak ünitinin olmaması, onlarca solak 
öğrencinin sağ el kullanmaya zorlanması benim görüşümce sene başından sonuna kadar hiç adil olmayan bir tutumdu. Bu durum stajlarda 
kendimi eksik hissetmeme ve yetersiz olduğumu düşünmeme sebep oldu. Asistanların öğrenciler üzerinde ego tatmini yapması yaz tatilimin 
harcanmasına sebep oldu. Yazın hasta bakacak öğrenci ihtiyacı doğması sebebiyle yaz tatilim harcandı. Protez stajında ne kadar hasta 
memnuniyetsizliği yaratıldığı ve bu sebepten hastaların kaçıp yine öğrencinin mağdur edildiği sistemi doğru bulmuyorum. İleride yapmak 
istediğim mesleğe böyle bir bakış açısı kazanmak istemezdim. 
 
Öncelikle şimdiye kadar bize eğitim verdikleri 3 yıl içinde gösterdikleri maksimum özen, disiplin ve programlılık için restoratif diş tedavisi 
bölümündeki hocalarıma ve tüm asistanlarımıza teşekkür ederim.Bizi teorik ve pratik olarak zorlamalarına ve streslendirmelerine rağmen en 
verim aldığımız ve tüm müfredatı eksiksiz veren bölüm oldu. Protez bölümünde genel olarak bir karmaşa, bilinmezlik hakimdi. Staj ortamı 
gerçekten çok karmaşık, önceden bu stajı yapan arkadaşlarımıza sormadan protez stajında bir şey bilmeden ilerlerdik. Ve bunun asistanlardan 
kaynaklandığını düşünüyorum. Protez stajını yapan 1.grup olmamak şansımızdı. Hangi endikasyonda hangi aşamalar izlenir ölçü döküm lab vs 
aşamalar hakkında hiçbir bilgi verilmedi. Öğrenmek için yeterli alanımız ve serbestliğimiz vardı fakat dediğim gibi en azından başında bir yön 
gösterme yapılsaydı daha iyi olabilirdi. Pedodonti bölümünün de öğreticiliği ve klinik ortamı restoratif kadar düzenli ve verimliydi. Bunların 
haricinde çok güzel ve donanımlı bir fakülteye sahip olmamıza rağmen birçok kez hastalarımdan fakültenin kirliliği hakkında şikayet duydum. 
Sadece kreşuar değil, ünit kollarının tozlu olmasından, camların kirliliğinden şikayet ettiler. Fakültemin böyle anılmasını istemediğim için bunu 
buraya not düşmek istedim. Protez, endodonti, restoratif vs gibi bölümlerde malzemelerimizi kendimizin alması da bizi zorluyor ama 
çözülmeyeceğini bildiğim için bir şey diyemiyorum. Genel olarak verimli bir seneydi tüm hocalarıma teşekkür ederim. 
 
Cerrahı ve radyoloji stajlarında staj kalma geçme durumunun bir tane yapılan staj çıkış sınavı  
 



Cerrahı ve radyoloji stajlarında kalıp geçme durumunun sene sonu tek bir sınavla belirlenmesi ve bunu sınavdan sonra öğrenmemiz yanlıştı. 
Sonuçta staj uygulamalı olarak yapılıyor ve staj esnasında hem teorik hem de uygulamalı olarak bir sorun yaşanmamış olması barajın dolması 
ama son final sınavına çeşitli nedenlerle çalışamama durumu olmuş olabilir. Bir sınavla 2 hafta staja geliyor olma uygulaması bana göre olmasa 
daha güzel olurdu. Endodonti uygulamalı stajda asistanlarımızın daha ilgili olmasını isterdim. Pedodonti bölümü için daha fazla asistana 
ihtiyacımız var çünkü asistanlarimizi çok bekliyoruz.Protez bölümü.. Volkan hocamızın hastalarına, öğrencilerine daha çok zaman ayırması 
gerekiyor arkadaşlarımız hastalarla birebirde çok sorun yaşıyor. Hastanın 3 4 saat bekleyip hocayı bulamadığı zamanlar oluyor. Protez 
bölümünde asistanlarımızın daha çok stajyerlerle ilgilenmesi yapacağımız işi ve sıralamayı güzel bir şekilde bize aktarması gerekiyor ki işimiz 
güzel olsun hastalar daha memnun olsun.Teorik ders kısmında Endodonti bölümü Ali Türkyılmaz'a çok teşekkür ediyorum, hem derslere 
devamlılık,teşvik hem de hazırlamış olduğu sınavlar süperdi. Tedavi dersleri Yusuf hocamız da aynı şekilde derse dair çok ilgili idi. Perio bölümü 
uygulamalı ve teorik yönden çok etkin ve öğretici idi. Protez bölümü teorik derslerimiz belli bir sıralama olmadan ilerlediği için anlaşılır 
olamadığı durumlar oldu.çoğu ders işlenmedi.Cerrahide de aynı şekilde hocalarımız biraz yoğun olduğu sebeplerden eksik kalan çok konumuz 
olduğunu düşünüyorum. Biyoist. Derslerinde daha çok soru çözümü yapılmalı ve seçmeli derslerimizde sınavlar daha güzel notlandirilmali diye 
dusunuyorum.Sosyal ietişim dersi gayet gerekli ve işlevsel bir dersti fakat sabah 9da olması katılımı azalttı.Ağız hastalıkları dersi yüzyüze olsa 
daha güzel olabilir.Genel olarak,zaten yoğun olan final haftasında staj sonu sınavların da aynı anda yapılması doğru değil bence.Her stajı 
bitirdiğimizde girdiğimiz ve o an sonlandırdığımız stajlar daha güzel ve yorucu olmuyor.Stajların sonucunu staj bitiminde öğrensek(sene sonunu 
beklemesek) daha iyi olur diye düşünüyorum. 


